
    

 

‘s-Hertogenbosch, 30 april 2017 

 

Schriftelijke vragen van GroenLinks Brabant aan het college van Gedeputeerde Staten over  

 

 

Betreft: Vergunning Biomineralen BV Roosendaal 

Geachte leden van Gedeputeerde Staten, 

De mogelijke komst van een mestfabriek in Roosendaal, door Biomineralen BV, zorgt voor 

onrust bij de omgeving. Vertraging en onduidelijkheid over vergunningverlening door de 

lokale en regionale overheid helpen daar niet bij. 

Kort geleden werd bekend dat de provincie een pauze neemt in de procedure Wet 

Natuurbescherming (via de ODBN, handelend over uitstoot 12.768 kg NH3 per jaar), met als 

vermoedelijke reden dat eerst duidelijk moet zijn hoe het traject vanuit de gemeente rond 

de Omgevingsvergunning verloopt.  

De vergunningsaanvraag dateert van april 2016. In augustus 2016 gaf u een 

ontwerpbeschikking af. Hierop zijn zienswijzen ingediend, die u nog niet in behandeling lijkt 

te hebben genomen. 

 

GroenLinks heeft daarom de volgende vragen: 

1. Wanneer bent u van plan om de zienswijzen op uw ontwerpbeschikking in 

behandeling te nemen?  

 

2. Welke factor(en) levert/leveren de vertraging op? Indien het gaat om een 

bestuurlijke impasse (er loopt een uitgebreid ‘second opinion-traject’ ten aanzien van 

de Omgevingsvergunning vanuit de gemeente Roosendaal), hoe is deze door de 

lokale en regionale overheid te doorbreken?  

De termijn voor het in behandeling nemen en afhandelen van de zienswijzen met 

betrekking tot de vergunning is volgens algemene Wet bestuursrecht overschreden. 

Welk gevolg trekt u daaruit? 

 

3. Bent u van mening dat een dergelijke fabriek op een dergelijke locatie (naast een 

woonwijk) past binnen het nieuw vast te stellen provinciale mestbeleid? 

 

GroenLinks Brabant,  

Hagar Roijackers 


